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Dagsorden: 
 

19.00-19.45: 

1) Nyt fra elevrådet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og øvrige 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Kort høringssvar til budgetforliget 

- Ledelsen kommer med et udspil – beslutning 

så det kan afsendes dagen efter. 

 

 

Afbud: Morten 

1: 

Velkommen til vores 2 nye elevrådsrepræsentanter Lukas og Victor. 

 

Der er forslag om at lave en cykelordning i pauserne – f.eks. hver 

mandag. Vigtigt at der er voksentilsyn. 

Ønske om nogle bænke rundt om cindersbanen – mange ser på fodbold i 

pauserne. 

Hvordan får vi god kontakt til indskolingen.  

• Ide: at indskolingen kan aflevere ønsker ideer 

mv. før hvert møde, og vi kan give svar på morgensamlinger. 

• Ide: at lave rekord tema i de forskellige 

afdelinger. Elevrødder kunne bruge tid på at tage tid. 

Der skal arbejdes med skolefesten således, at vi har elevinddragelse på 

arrangementet. 

Snak om det nye byggeri. Eks. være med til at kigge på plantegninger og 

evt. komme med ideer. 

Maddage 3-4 gange om året. Eks. til jul: æbleskiver og risengrød. 

Købmandsordning nu hvor Min købmand flytter.  

• Ide: opsætte snackautomat? 

Stor ros til elevrådsrepræsentanterne for stort engagement og 

”velforberedthed” ;O) 

 

2:  

Veloverstået OL-dag – fortsat en stor succes som alle glædes over. I år 

var det 32. gang 

Dette afstedkom en snak om, hvordan venskabsklasseordningen fungerer 

og, om man kan inddrage dette i OL dagen. Argumenter som det store 

arbejde det i forvejen er at lave holdene skød denne ide til hjørne ;O) 

Vi har afholdt 25-års jubilæum for Lisbeth Hangaard. 

I år 2 temauger: uge 41 & uge 10 

”Snak med kulturen” – et projekt flere af vores klasser deltager i, hvor 

der samarbejdes med flere kunstnere. Vi hører fra andre skoler, at det 

fungerer fantastisk. 

I 5. årgang har vi arbejdet med fællesskab og gå-på mod samt arbejdet 

med dette på et forældremøde. 

 

3: 

Gennemgang samt debat af udkast til høringssvar. 

 

Skolebestyrelsesmøde ved Engesvang Skole 

tirsdag d. 26.09.23 kl. 19.00-21.30 

Dagsorden  
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19.45-20.30 

4) Byggeri 

a) Ledelsen fortæller om indledende øvelser og 

tanker. 

b) Bestyrelsens involvering – drøftelse af 

perspektiver. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kort pause. 

 

 

 

20.30-21.30 

6. Involvering af forældre i skolens arbejde med 

værdier. 

- Status fra skolens PALS-/trivselsteam 

- Bestyrelsens arbejde med processen drøftes 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Høringssvaret blev godkendt og afsendes kl. 21.30 efter mødet ;O) 

Skolebestyrelsesformandsgruppen har ligeledes lavet et høringssvar.  

En snak om finansieringen af ”St. Bededagsbesparelsen”. 

 

4: 

Orientering omkring hvordan vi griber byggeforberedelserne an på 

skolen. Vi ønsker at skabe en proces før processen, hvor skolens børn og 

medarbejdere inddrages. Alle børn og voksne skal i gang med at tænke 

kreative tanker.  

Eks.: matematik temadag bliver en kreativ dag, hvor i en eller anden for 

kobler kreative byggeritanker med matematikken. 

Senere bliver det mere specifikt f.eks. ift. faglokaler. Ligeledes skal 

byggeudvalget (og dermed bestyrelsesdeltagerne i dette) aktiveres. 

Ligeledes er det vigtigt at inddrage MED og AMR. 

Vi har talt om at besøge andre skoler – eks. Funder skole - der også har 

ombygget. Vi tænker, det er vigtigt ikke kun at kigge imod nybyggede 

skoler. 

Vigtigt at vi ikke bruger en masse penge til fodfejl, så research er vigtig. 

En snak om, at der er flere, der har interesse i bygningerne 

”Dybdalsparken”. Vi må afvente, hvordan vi genhuser under byggeriet, 

men håber på Dybdalsparken. 

Tanker fra bestyrelsen ift. involvering og bestyrelsens rolle ift. byggeriet: 

• Der er 2 fra bestyrelsen, der er med i 

byggeudvalget. Line og Kasper vil gerne deltage i så meget som 

muligt. 

• Julie er en del af 2020 gruppen. Kunne evt. 

træde ind i byggeudvalget. Dette vedtages. 

• Herudover må vi være åbne og andre træde til, 

hvis bestyrelsens medlemmer af byggeudvalget ikke kan 

deltage. 

• Der er tillid til de 3, der er i byggeudvalget + 

alle andre, der er involverede. Herudover er det fint at blive 

orienteret. 

• Det besluttes at byggeriet skal have sit faste 

punkt på bestyrelsesmøderne 

 

 

 

6:  

Møde i PALS trivselsteam: 

Hvordan arbejder vi med skolens værdier ift. inddragelse af forældre? Vi 

har arbejdet videre bl.a. med udgangspunkt i bestyrelsens udmeldinger. 

Der købes ind på ideen om at emneugen i uge 10 handler om at arbejde 
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7. (Hvis der er tid) Arbejdet i skolebestyrelsen  

- Vi genbesøger årshjulet og drøfter 

prioriteringer for skoleåret 

 

 

 

 

 

8) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

 

 

med værdier. Emneugen afsluttes med en skolefest torsdag, hvor 

forældre inviteres – måske til noget af aftenen. Her fremlægges arbejdet 

fra emneugen. 

Der arbejdes afdelingsvis i emneugen. 

Ide fra udskolingen: der arbejdes med teater/kabaret. 

Ide til emneugens navn fra mellemtrinnet: ”Vild med værdier” 

Ide om at inddrage forældreråd og skolebestyrelsen. 

I 5. årgang har man, på eget initiativ, taget hul på værdiarbejdet. Der 

arbejdes 2 gange ugentlig ift. dannelsesværdier, hvor forældre kan byde 

ind med emner osv. 

Hvordan tænker trivselsteamet, at bestyrelsen kan involveres? 

• At bestyrelsen deltager på 

forældremødet(erne). 

• Personalemøde 07.12.23: workshop hvor 

bestyrelsen deltager. 

• Skolebestyrelsen deltager ved skolefesten som 

skolebestyrelse (3 uger før valg til skolebestyrelse) 

Respons fra skolebestyrelsen: 

• Der er brug for at tænke lidt mere. Kan vi evt. 

have det med på næste skolebestyrelsesmøde? 

• Vi samler spørgsmålene og arbejde konkret ud 

fra dem på mødet. 

• Mulighed for at inddrage en repræsentant fra 

team 4 eller 6 til at fortælle om deres erfaring med at involvere 

forældregruppen i værdiarbejdet. 

 

7: 

Der ligger store opgaver fremtidigt, så der er måske ikke meget plads til 

så meget andet: 

• Byggeri 

• Værdiarbejdet 

• Valg til bestyrelsen 

Claus tilretter kendt årshjul og sender det ud med referatet. 

8: 

Kasper: Borgerbudgettering: 

• Hvordan kan vi skabe og opsamle ideer til at 

gøre vores by god og attraktiv? 

• De vindende ideer fra sidste ”omgang”, er stort 

set ført ud i livet. 

• Kunne man bruge skolebestyrelsens eventuelle 

”stand” ved skolefesten til også at indsamle gode ideer. Således 

kan vi også tiltrække forældre, der ellers vil gå i en stor bue 
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udenom ;O) 
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